

No. 13810. Multilateral

CONVENTION ON THE INTERNATIONAL LIABILITY FOR DAMAGE CAUSED BY SPACE OBJECTS. LONDON, 29 MARCH 1972, MOSCOW, 29 MARCH 1972, AND WASHINGTON, 29 MARCH 1972 [*United Nations, Treaty Series*, vol. 961, I-13810.]

ACCESSION (WITH DECLARATION)*

Turkey

Deposit of instrument with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland: 15 February 2007

Date of effect: 15 February 2007

Registration with the Secretariat of the United Nations: United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, 20 February 2025

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

Declaration:

*The texts reproduced below are the action attachments as submitted for registration and publication to the Secretariat. For ease of reference they were sequentially paginated. Translations, if attached, are not final and are provided for information only.

N° 13810. Multilatéral

CONVENTION SUR LA RESPONSABILITÉ INTERNATIONALE POUR LES DOMMAGES CAUSÉS PAR DES OBJETS SPATIAUX. LONDRES, 29 MARS 1972, MOSCOU, 29 MARS 1972, ET WASHINGTON, 29 MARS 1972 [*Nations Unies, Recueil des Traités*, vol. 961, I-13810.]

ADHÉSION (AVEC DÉCLARATION)*

Turquie

Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord : 15 février 2007

Date de prise d'effet : 15 février 2007

Enregistrement au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, 20 février 2025

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.

Déclaration :

*Les textes reproduits ci-dessous sont les textes authentiques de la pièce jointe de l'action telle que soumise pour enregistrement et publication au Secrétariat. Par souci de clarté, leurs pages ont été numérotées de manière séquentielle. Les traductions, si elles sont incluses, ne sont pas sous forme finale et sont fournies uniquement à titre d'information.

[TEXT IN TURKISH – TEXTE EN TURC]

Türkiye Cumhuriyeti, işbu Sözleşme'nin hükümlerini yalnızca diplomatik ilişkisi bulunan Taraf Devletlere karşı uygulayacağını beyan eder.

[TRANSLATION – TRADUCTION]

The Republic of Turkey declares that it will implement the provisions of this Convention only to the State Parties with which it has diplomatic relations.